

No. 3010. INTERNATIONAL CONVENTION TO FACILITATE THE IMPORTATION OF COMMERCIAL SAMPLES AND ADVERTISING MATERIAL. DONE AT GENEVA, ON 7 NOVEMBER 1952<sup>1</sup>

N° 3010. CONVENTION INTERNATIONALE POUR FACILITER L'IMPORTATION DES ÉCHANTILLONS COMMERCIAUX ET DU MATÉRIEL PUBLICITAIRE. FAITE À GENÈVE, LE 7 NOVEMBRE 1952<sup>1</sup>

---

SUCCESSION

*Notification received on:*

2 June 1993

CZECH REPUBLIC

(With effect from 1 January 1993, the date of the succession of State.)

*Registered ex officio on 2 June 1993.*

---

SUCCESSION

*Notification reçue le :*

2 juin 1993

RÉPUBLIQUE TCHÈQUE

(Avec effet au 1<sup>er</sup> janvier 1993, date de la succession d'Etat.)

*Enregistré d'office le 2 juin 1993.*

---

<sup>1</sup>United Nations, *Treaty Series*, vol. 221, p. 255; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 3 to 11, 13, 15, 17 and 18, as well as annex A in volumes 1695 and 1723.

---

<sup>1</sup>Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 221, p. 255; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 3 à 11, 13, 15, 17 et 18, ainsi que l'annexe A des volumes 1695 et 1723.